Statement

Name: Andrea Constand W/F 31/4/11/1973 Case # 05-00978
Address: 481 Rougemount Drive Pickering, Ontario Canada L1W2B8
Telephone: 905-509-3303 / cell: 416-371-3303

Employment: Student at Southerland/Chan Massage School and Clinic

Next if kin: Gianna Constand (Mother) Andrew Constand (Father)
Same as above Same as above

Place of interview: Montgomery County Detective Bureau — Norristown, PA
Date & Time: Saturday, January 22, 2005 at 1400 Hours
By: Det. Richard Schaffer, CPD

Det. Katharine J. Hart, MCDB

I am Det. Richard Schaffer, Cheltenham Police Department and this is Det.
Katharine Hart of the Montgomery County Detective Bureau. We are taking your
statement regarding a sexual assault by William Cosby.

: Where were you born?
Toronto, Canada

: What is your nationality?
: Canadian and Italian citizen

. What is your ethnic make up?
My father is Greek and my mother is Italian.

: What are the names of your parents?
Gianna and Andrew Constand

. Do your parents live together?
. Yes, at the Pickering address.

. Do your parents work?

Yes, my father is a massage therapist who is self employed. He works at Oakdale
Country Club. My mother works as a medical secretary for a doctor in Toronto. The
name of the doctor is Mary Lee. She is a rheumatologist.
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Q: How many siblings do you have and their names?



A: One sister and her name is Diana Parsons. She is married to Stuart Parsons who is a
Toronto police officer. They have two children, two girls.

Q: Have you ever been married?
A: No.

Q: Have you ever been engaged?
A: No.

Q: Do you have any children?
A: No.

Q. Where did you attend college?
R. University of Arizona in Tuscon.

Q: Where have you resided since college?
A: Iresided in a few different places, Los Angeles, Sicily, Italy, Philadelphia as well as

Toronto.

Q: Did you earn a degree at the University of Arizona?
A: Iearned a BA in Communications and minors in Exercise, Sports Science, Health,

and Film and Television.

Q: When did you graduate?
A: December 1999.

Q: Did you attend graduate school?
A: No.

Were you employed while you were attending college?
I had a summer job at a all natural juice bar and summer basketball camps.

Where did you go to work after college?
I went to work in Italy playing professional basketball.

When did you work at Temple University?
I started working at Temple in December of 2001 as the Director of Basketball

perations.
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Q. What were your responsibilities as Director of Basketball Operations?

R. To organize travel, game promotions, to liase with the athletic department staff,
the travel budget, summer basketball camps, did away game preparations, and all
team meals. I would travel with the team.



Q. How did you first hear about the position at Temple?
A. Through a mutual friend, Shéf¥i Williams. She knew and worked with Coach Dawn
Staley. Coach Staley is the Head Coach of the TempleWomen’s Basketball Team.

Q. What was the employment process?

A. I submitted a resume to the Athletic Department and then to Coach Staley. 1
underwent an interview process which consists of a series of meetings with different
people. I started the employment process in late August.

Q. In your position did you come into supporters of the Women’s Basketball Team?

A. Yes, they would come to the games and events that they would attend. We would
have ﬁ get togethers before March Madness, like a party for our supporters and the
team.

Q. Who are some of the supporters that you would have come into contact with?

A. Former alumni, community figures, professors, teachers, local politicians, other
sports figures, celebrities, lots of different people. The purpose of the people coming to
the functions was to promote Temple and interest in Temple.

Q: What was your place of residence while you were employed at Temple University?
A: 1238 Callowhill Street, Unit 603.

Q. Did you have a roommate?
I lived alone there.

Did you move at any time while employed at Temple?
No, I stayed at that location the entire time I was in Philadelphia.

Who was your landlord?
Coach Staley
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Q: How long did you work for the University?
A: 1worked at the University until March 31, 2004. 1 was there for three basketball

seasons.

Q: When did you leave Temple University?
A: End of March 2004.

Q: Under what circumstances did you leave the University?
A: I wanted a change in my life. 1thought it was a dead end position for me. Tknew a

different path was definitely on the horizon.

Q: Was there an exit interview when you left Temple University?
A: Yes, it was with a woman from Human Resources. I think it was Michelle.



Q:
A:

Are you currently emplgyed?
No, I am a student at Sftitherland/Chan Massage School and Clinic. One day a week

usually Friday for few hours I work at the Village Spa.
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Where are you attending school?
Toronto, Canada

What are you studying?
Massage Therapy

Have you ever been terminated from a place of employment following college?
No.

Do you have any close friends, who still reside in the Philadelphia area?
Nobody that I have been in touch with since 1 left.

Are you currently in a relationship?
No.

What is your sexual orientation?
I’'m gay.

Q. Can you tell us about prior relationships?

A. Ihad a boyfriend when I was 14. Then I was in a relationship with a female for
two years. I went to college and we faded apart. I met a female in college that I was
with for three years. Then I met a female that I was with for another three years.
Then I was alone for another three years and then I met someone in May 2001 on and
off until December January 2004. All of these relationships were monogamous. I did
have a relationship with another man from July 1999 until February 2001. Primarily,
we just talked to each other but we did have some sexual contact.

Do you currently utilize any illegal drugs?
No

Did you use any illegal drugs during the time of this alleged incident?
No

Do you currently use prescription drugs?
No

Did you use prescription drugs during the time of this alleged incident?

A

Do you currently use alcohol?
No



Q: Did you use alcohol during the time of this alleged incident?
A: Yea.b ﬁl sipped alcohol.

Q: How would you characterize your alcohol use?
A: I pretty much abstain except for occasional use. Like-ata-wedding someone may
have-te-force-me-to drink-champagne—Usualty Fwittnotdrink /@

Have you ever been treated or hospitalized for any type of mental health issue?
Never

Have you ever sought mental health treatment?
Yes a psychotherapist. And that was at my school

Can you elaborate?
: T went to her because I needed to discuss issues that I felt were important in my
success in the two year program at Sutherland-Chan. Not to specifically discuss the
incident that happened but to get some help and guidance because of some of the i issues I : hﬂg
was facing away from school. Some dreams I was having. What my mom: %CJQSU l
post traumatic stress around the, issue. Fer-my-emotional-health is why I talked to-her--
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Q: Did you ever discuss any specifics of the incident being investigated with the

psychotherapist?
A: No Idid not.
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Prior to this incident were you ever been the victim of a crime?
Never

Since this incident have you been the victim of as crime?
No
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Q. Have you ever been involved in any type of law suit?
A: Never

Q. Have you ever been involved in any type of police investigation other than for this
incident?
A: Never

Q: Have you ever filed for bankruptcy?
A: Never

Q: What is your current financial situation?

A: 1pay $600 out for my vehicle and insurance per month. I make probably $800-$900
per month with the clients who I practice with. Included in that $800-$900 is another
$200 I earn from the spa that I work at once a week.

Q: Do you have any other outstanding debts?



A: My school. My credit. My line of credit, which is $8,000 and my Visa, which is
$3,000 right now. My line of credit is for school.

Q: Do your parents have any outstanding debt?
A: No

Q: When did you first meet Bill Cosby?
A: I first met Bill Cosby at a women’s basketball game at the Liacouras Center in the
winter of 2001, during one of the first few games of the season

Q: What was Cosby doing at the basketball game?
A: He stayed to watch the game, while they were filming a Temple promotional TV
commercial for Temple women’s basketball.

How did you first meet Cosby?
I was introduced to him at the game.

Who introduced you?
A lady named Joan.

Can you describe this first meeting?

I was introduced to Bill and the person who introduced us mentioned the brand new
lockerroom for the womens basketball program. 1 along with the building manager, as
well as Joan and Mr. Cosby all went into the lockérroom together to see the lockerroom.
We stayed in the lockerroom and discussed all of the new fixtures and then we left.
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What was the extent of your conversation with Cosby?
Talked about the team and fixtures, talked about it being a brand new lockerroom.

How long did this introduction last? M
When I first met him it was like, “Hi, how are you.” It lasted {#{e a minute.

How long were you in the locker room?
Probably ten minutes.

When did you next meet or speak with Cosby?
About fifteen or twenty minutes later.

What was the nature of that encounter?
He just said, “What do you do here?” He asked me about my position with Temple.

How long did this interview last?
Forty-five seconds. He had a couple of questions to ask me.

When did you next hear from Cosby?
A couple of days after this game he called the office.
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Q: What was the purpose of Cosby’s call to your office?
A: Idon’t know.

Q: What did you discuss with him?
A: We discussed the game and the visit to the locker room and whether Coach Staley
had paid for the lockerroom out of her own pocket or who had paid for it.

Q: How long did this conversation last?

A: It lasted about seven or eight minutes because while I was on the phone with him I
put the phone down and went in to talk to the coach. Itold Coach Staley that Mr.
Cosby’s on the phone and he’s asking questions. I asked her how we had paid for the
renovations to the locker room. She said tell him that I’11 get back to him. So I said,
“Mr. Cosby, Dawn is aware of all of the financial parts of the renovations, so it is best to
talk to her.” And that was the end of our conversation. Before he hung up he said,
“Dawn shouldn’t have to pay for those things out of her own pocket.” He said, “I think
that’s crazy. That’s wrong.” He said that he was going to call the athletic director. He
said, “I’1l get back to you about this matter.”

Q: Did Cosby call you back?

A: Yes. Over the next month or two, Mr. Cosby periodically called the office to speak
with someone. Sometimes we had conversations on the phone but I reinterated to Mr.
Cosby that I really couldn’t discuss the lockerroom renovation. In a conversation he
encouraged me to speak to the athletic director to brainstorm on ways to come up with
money to pay for the renovation.

Q: Following these conversations over the next two months, did Cosby provide you with

a phone number to contact him?
A: Yes, he did.

What number did he provide?
A home number. What I thought was a home number.

Did you give a personal phone number to Cosby?
. 1 don’t know when exactly I gave it to him. We exchanged numbers. And when he
gave me his number he said this is for my residence in Philadelphia.
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What phone number did you provide Cosby?
I provided him with my cell phone number.

Was that a personal cell phone?
Yes

Do you remember the phone number or service provider?
The service provider was Sprint. It started with a (267).
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Q: When did Cosby first contact you on your personal cell phone?
A: Before he invited me to his home. I think he was asking me for a number that wasn’t
at the office so that he could contact me to make the arrangements to go to his home for

dinner.

Q: Was the first time he contacted you on your cell phone to invite you to his residence?
A: I’m not sure.

Q: What was the language Cosby used when he first invited you to dinner?

A: “I’m coming into Philadelphia. I have some things to do there. I will be at my house.
The chef will be up there and you can come up and have dinner. What do you like? Do
you like chicken or fish? Do you like broccoli?” He said that the chef is out here and
we’re going to have a meal. He was very cordial and sincere.

Q: Did Cosby provide his address or directions to his home?

A: He did not provide directions but he provided New Second St. He said, “I’'m not
calling you. You will hear from the chef.” He said, “Whatever you want to eat is what
the chef will cook.” The chef called me and gave me directions to the house. The chef
said, “Call us when you get close.”

What time did you arrive at the Cosby home?
I arrived there around seven o’clock PM.

Did you drive to the residence?
Yes. I always drove to the residence.

What kind of vehicle did you drive?
I drove a Volkswagon Beetle.

Can you describe this encounter with Cosby?

: 1 came in the door. I met the chef. He was preparing dinner. After five minutes, I
went to the back room. Mr. Cosby lit a fire because it was cold in the home. I sat down
and we just conversed. After about twenty minutes, the chef brought my dinner and
asked if I wanted a glass of red or white wine. I said that I would have just a little bit of
red wine. After this, I ate my meal. Mr. Cosby wasn’t even really present. He was
talking to his chef. Cosby didn’t eat with me. I ate my meal on the sofa just watching the
fire. He wasn’t present while I ate dinner.
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Q: There was no table set for dinner?
A: No table set for dinner.

He later came back and asked if I would like a sweet liquor after dinner. I refused and
said that once in a while I have warm cognac or brandy. He said that he had a very old
bottle that I should try. He went to his liquor cabinet and got cognac or brandy. He
showed it to me and said it was a rare liquor. [ tasted the brandy.



Q: What happened after that?

A: 1sipped on the brandy, watching the fire. Mr. Cosby came and sat next to me. I gave
him a hat, a t-shirt and some incense. And he thanked me for them and he opened them
right there. As time passed, I was sipping on my brandy, I didn’t drink the whole glass.
At one point he went to put more brandy in my cup but I was ready to make a move to
get home. I was restless. So then he reached over and he touched my pants and my inner
thigh and was coming very close to.. he was touching my clothes and my waist and my
inner thigh. And he commented on my pants. I dismissed myself to go to the bathroom
and I gathered my purse and everything to go. Before I left he gave me a bottle of
perfume and thanked me for the gifts, which I brought.

Q: Did you in any way encourage this advance?
A: No I did not.

Q: What were you feeling when you left Cosby’s home?
A: T was kind of embarrassed actually. Cause we had just had some light conversation
about my family. I never really thought he would have hit on me. He is much older than
my father. I felt awkward.
Q: How long were you at Cosby’s home?

: 1 was there about two and a half hours.

: Did you go straight home after this first encounter?

: Yes, I got into my car and went back to my house.

: No. It was like alright, kid. Just a little tap on the shoulder
: When did you next speak to Cosby?

: Maybe a couple of days later because I remember conversing with him, like did you
enjoy the meal.

A
Q
A
Q: Did Cosby kiss or hug you when you left?
A
Q
A:

Q: Did you contact him or did he contact you?

A: He contacted me. I don’t know where he contacted me.

Q: Did Cosby ever invite you back to his home?

A: Yes

Q: Can you describe that occasion?

A: Mr. Cosby was having friends up to his house for dinner and he invited me to come

up. I arrived there between six thirty and seven PM. We ate dinner, dessert. And I
departed after dinner.

Q: Was there anything special that stood out about this dinner?
A: I met a lot of people from the Philadelphia restaurant community. We had a nice
dinner and dessert and conversed after. We all left at the same time. ‘



: Did anything inappropriate occur?
: No

: Between these two dinners, was there continued phone conversation?
: Yes.

: Maybe once or twice a week.
: When was the next time you were at Cosby’s home?

: 1 was at Cosby’s home a short time after the previous dinner. It was probably late
February, or early March of 2002.

Q
A
Q
A
Q: How many calls per week?
A
Q
A:

Q: What was the nature of that visit?

A: I was invited to a dinner. Mr. Cosby said dress nice, there will be a lot of academic
people here. And that was it. He said the president of Swarthmore will be here. And
some professors from Penn.

Q: Did everyone arrive at the same time?

A: Yes everyone arrived and left at the same time. \K‘air(
& @@&@3 e O
Q: What was this dinner for? \kﬂ

A: The president of Swarthmore was asking Cosby for a donation. For a computer
building or an academic building. It was for a business meeting. He was entertaining
them.

Q: Did anything inappropriate occur?
A: No

Q: Following this dinner, what amount of contact did you have with Cosby?
A: Limited. I was busy with my job and that had priority. I was preparing for summer
basketball camps and that is the busiest time of the year.

Q: How many times did you speak with Cosby during this period?
A: Occasionally on the phone. Not in person.

Q: Did you have any other significant contact with Cosby other than the night of the
incident?

A: In 2003, Cosby contacted me and said that he had an extra ticket to a jazz event in
New YOI‘%CII)’. I think it was called the Year the Blues Concert. I said I don’t know if I
can make'l didn’t want to drive home after the concert, which could have ended at one or
two in the morning. Mr. Cosby said, “Why don’t you take the train, and you can stay and
I’ll set you up in a hotel.” And I was thinking that’s way too nice. He convinced me that
[ deserved it.
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Q: Did you eventually decide to go?
A: Yes. And Mr. Cosby said, “Keep your receipts and I’ll reimburse you the money.”

Q: Did you ever see Cosby at this event?
A: Yes, he was on stage for a few moments but I never actually spoke to him or had any

contact with him.

Q: Did you ever get reimbursed from Cosby?
A: Yes. I paid for everything with my Visa credit card and I brought my receipts to his
house. He gave me the four hundred dollars in cash.

Q: Was anyone present in the home during that visit?
A: No, not that I know of. It was really short. He came to the door and I just got the
money and left. Nothing inappropriate occurred.

Q: Did you ever visit any other Cosby homes?

A: Yes, once in New York City . He called me up and asked me if I was doing anything.
Mr. Cosby said he was meeting with Charles Kipps and did I want to come up? I took the
train and he reimbursed me the cost of the train in cash when I arrived. I used my credit
card to pay for the train fare. I took a cab to the house where I was met by the butler who
took my coat. I went upstairs and met with Mr. Cosby and Charles Kipps. We talked
about my future in broadcasting. I had a glass of coffee. Ileft with Charles in a taxicab.
Charles and I went to a lounge/restaurant where he had a drink and then he walked me to
the train station and I went back to Philadelphia.

Q: Did anything inappropriate occur during this visit?
A. No.

Q. When did this visit occur?
After the “Swarthmore” dinner and before the Blues concert.

How would you characterize your relationship with Cosby?
We were friendly. We were not involved in any romantic relationship.

Did you ever speak with Cosby about how your relationship was characterized?
No.

How have you attended any social events with Cosby?
No, never. Just what I already told you about.
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Do you know the address of Cosby’s Cheltenham home?
2 New Second Street
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/K W%m on the edge of the bed.

: Did you provide a map to Cheltenham Police Department on how to get there? :
. Yes.

: No, I did not. ]

Q

A

Q: Prior to the alleged incident, did you ever make any advances towards Cosby? i
A

Q: Prior to the alleged incident, did Cosby ever make any advances towards you? T
A: Yes, just when he touched my leg and inner thigh the night I went to his house for I,
dinner. : )
Q: Did you ever have an intimate kiss with Cosby prior to the alleged incident? Ej
A: No

Q: Did you ever have any other contact with Cosby prior to the alleged incident?

A: Ihad some time off. I heard from the CEO of Foxwoods Resort/Casino in
Connecticut who invited me up to the resort. Mr. Cosby was having a show there on
Saturday. Mr. Cosby must have given my name to the CEO. I also heard from the
General Manager. I drove up to the resort where I was met by the CEO in the lobby. He
gave me my room. I dropped my bags in the room. He told Mr. Cosby wasn’t there yet.
The CEO told me that he was taking care of the room.

Q. Did you ever see Mr. Cosby during that visit to Foxwoods?

A. Yes, 1 did. I arrived at about 7 in the evening on the Friday before the show. I was
not going to stay for the show. The CEO went up to Mr. Cosby’s room like a suite with a
dinner area, living area, like a penthouse. There were already people in the room when I
arrived. A GM, a CEO, a waiter, and a lady who escorted Mr. Crosby to his room. He
arrived around 8:15 to 8 :30 PM. I got a call from the CEO that Mr. Cosby had arrived
and to come up to the room.

Q. What happened when you went to the room?
A. The waiter took his order for dinner. When we ate it was only Mr. Cosby, the CEO,

and me. ,
/.

Q. Was it ever you and Mr. Cosby alone together?|
A. After we ate we sat around and watehed-sp v. The CEO left and it was just the
or. Earfeps-were ton H)

besiglteaeh other P [ ea ingsexual~ He closed his

d}%w eyes for like 15 minutes. I thought he was tired. It was [iiZE a really weird moment. $n-

v head-Fenevwtwas-gaingtedeave. | thought he was resting and he was tired. When

he stirred I told him I was leaving, he said alright, and at the door I gave him a kiss cheek

to cheek. The next morning I got up and drove back to the Philadelphia. I never saw Mr.
Cosby that morning. I just left.
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Q. Were you ever at any other property owned by Mr. Cosby? g

A. No. |
),
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Q. Did Mr. Cosby express any other interest in your career in broadcasting other than
your visit with Charles Kipps? .

A. Yes, he asked if I had photos taken an if I did he wanted to see them. He wanted me
to bring them to his home in Cheltenham and drop them off. He indicated to me that he
had something to do and the visit would be really short.

Q. How were these arrangements made?
A. By phone.

Q. When did this visit take place?
A. This is about month after the Foxwoods incident. Its sometime in the beginning of

2004.

Q. Did you bring the photos to Mr. Cosby?
A. Yes, I did in the early evening. It was still daylight.

Q. What happened when you arrived at the house?

A. Istepped in the door and handed him the pictures. He put his hand out for the
pictures and he sat down on the chair to look at the pictures. I sat down. He indicated
that this wasn’t my best picture. I told him they were done free. Ileft then and left one

of the pictures there for him.

. Did anything inappropriate happen during this visit?
. No.

. Tdon’t know the exact date. It was between mid January and mid February 2004.

- On the night of the alleged incident, how did you make your plans with Cosby?

. He called me on the cell phone and because we had been in touch he knew I busy
with my job and changing my career to massage therapy. He knew that broadcasting was
no longer an option. He knew I was thinking about going to school for massage therapy.

Q
A
Q: What was the day and date the alleged incident occurred?
A
Q
A

Q: Did you make the plans for that evening?

A: Mr. Cosby invited me up to the Cheltenham house. He said to dress in comfortable
clothing which I did. He said come up around 8:45 PM. We were just gonna talk. I had
given him my phone number in Toronto.

Q: Who did Cosby say was going to be in attendance?

A: He told me that no one else would be there. We would be talking about the move, the
changes.
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Where did you leave from? @
I left from home.

How did you get to Cosby’s home? f
I drove my vehicle. ]

Did anyone know you were going to Cosby’s home?
Noddidmot M g
At what time did you leave your residence in the city to go to Cosby’s home in
heltenham?

I left between 8 and 8:15 PM.
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. How long did it take you to reach Cosby’s home?
: Thirty five minutes.

. At which entrance to Cosby’s home in Cheltenham did you arrive?
The main entrance, the front entrance. Off of Stafford Road.
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: What did you do upon reaching the entrance to Cosby’home?

A- I called him from the street and told him I was here in the area and could I pull in the

driveway. I used my Nextel phone owned by Temple. Mr. Cosby said come on in. I

pulled in the driveway and went in the front door. Mr. Cosby let me in. He was in

sweats. He told me to come in and"é){’changed greetings. I then sat down at the table near

the front door. We had nothing to eat. We were just conversing. He told me he wanted

me to relax. We were talking about my future and the changes in my life. MLO T . )\\L
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Q. Did you move your location in the house? J\Aou\-‘q‘. no 0 —EJD h ‘Mu\ck ) W—t
A. Texcused myself to go to the bathroom. Prior to going in the bathroom 1 had seena WA 4
bottle of Evian water and a bottle of wine on the table that we had sat at. When I came ewmbt ﬁ,"l‘{dl(
out Mr. Cosby was standing by the table and I noticed that a very small amount of wine £¢¢ "] b 4

Q. How long did that conversation last?
A. Ten to fifteen minutes. — U\)Q

had been poured in a wine glass and water had been poured in a glass. [ asked him ifhe "'
had poured that for me and he responded yes. I told him that I hadn’t eaten very much l;;":‘? 5 o1 p
“and didn’t want to drink the wine. He said OK you can drink or you can nurse it. A 5
W - A o) w10l
. What happened next? Goug sleep
A. Mr. Cosby said he would be right back and he went up the stairs. He came back Oney ¢ 1/ ;

f

down in less the minute. When he came down he had pills in his hand. Mr. Cosby said
to me “These will make you feel good. The blue things will take the edge off.” Tasked if
their herbal and replied “Yes.” “ Down them. Put ‘em down. Put them in your mouth.”
At the same time he motioned for me to put them in my mouth. He had put them in my
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hand all three of them. I took them and he told me to take the water which I did. I said to
him I trust you. Iswallowed them with the water. Then he told me to taste the wine. He
told me take one sip. I told him that I hadn’t eaten anything today . He told me to “just
taste the wine.”

Q. What happened after you drank the wine and took the pills?
A. We continued out conversation at the table. We talked more about finishing things at
Temple for about another twenty to thirty minutes.

Q. Did anything unusual start to occur?

A. I started to have blurred vision. I told Mr. Cosby. Itold him I can’t even talk Mr.
Cosby. 1 started to panic. He told me to lay down. He came to the chair and assisted me
to the room behind the formal dining room like a sitting room. He walked me over and
he placed me on the sofa. He assisted me in sitting down.

Q. What did your body feel like after you drank the wine and took the pills?

A. Igotscared. Ithought I was having a bad reaction to something. I had no strength in
my legs. They felt rubbery and like jelly. I was a little spacy. I’ m sure-if l-eeukdTmake it
on-my-own-to-that-reem. Everything was blurry and dizzy. I felt nauseaus. Iremember
that I couldn’t keep my eyes open. I had no thought to call 911.

Q. What did Mr. Cosby say to you?
A. He said that he was going to lay me down on the couch. He said “I’m going to let
you relax.” He did not sept on the sofa with me.

Q. What was the position on the sofa?
A. 1was lying on my left side with my knees bent. This was the last thing I remember.

Q. What were you aware of while you were lying on the sofa?

A. I wasn’t aware of any sounds and my vision was blurry. Idon’t know where Mr.
Cosby went. I don’t remember a voice or sound after lying down. Iknew I was on a
couch, like some place stable. 1had no sense of time.

Q. What do you recall happened at the sofa?

A. Irecall Mr. Cosby’s body near mine. I was in and out. Iremember Mr. Cosby
positioned himself behind me. Iknew he was there but I don’t know how he got there.

I was aware that his hands were on my breasts. 1 was aware that his hands were in my
pants and that his fingers were in my vagina. He was moving his fingers in my vagina. |
also remember him taking my right hand and placing my hand on his penis. His penis
was erect. Mr. Cosby had his penis exposed. He entered my pants from behind. Idon’t
remember any kissing, any intercourse or oral sex. I was unable to move my body. Iwas

pretty much frozen. Fhe-blur was going-en-in-my-head.

Q. Were you able to say anything to him?
A. No, I was unable to speak. I was like paralyzed.
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Q. Did you consent to any of these acts?
A. No, I did not.

Q. Do you know how long he was behind you?
A. Thave no idea.

Q. Did Mr. Cosby ejaculate?
A. I have no idea.

Q. What happened next that you can recall?

A. Irecall coming to. I came up to a sitting position. Ireattached my bra. My bra was

undone. I had not undone my bra before I laid down. The snap was in the back not in the

front. I couldn’t have done that even if I had wanted to. My bra was up over my breasts

close to my neck. My sweater was bunched. I was not covered with any blanket. There (

was pillow on the couckytlmmmLhaW&e-“dthﬁm_coucha swall P'\“gl.#? byt he J“) Vw{/
) puli it there

Q. What happened next?

A. Ilooked at my watch. Isaw that it was around 4. I was worried about how long he

done something to me. I actually had gotten up and was walking toward the door. I saw

Mr. Cosby standing at the bottom of the steps He was dressed in g robe with a v-neck,

like a burgundy or a darker shade, and slippers. Wﬁﬁ%’ﬁ‘?oe blue slippers. 1

could see his chest. He had like bumps all over his chest, like moles.

Q. Did Mr. Cosby say anything to you?

A. He said there’s a muffin there. He motioned to the table. He placed a muffin on a
plate where I had been sitting previously. I stayed standing up and put my jacket on. I
took a couple of pieces from the muffin, ke a mixed fruit muffin.

Q: Did you move towards the door at that time?

A: Yes. I put my jacket on and he communicated to me with his body language that it
was time to go. He opened the door and stood there in his robe and I looked at him one
more time. When he opened the front door he said, “Alright.”

Did Cosby at any time inquire as to your condition from the night before?
No he did not.

Was there any other conversation with Cosby at that time?
No

Did you move to your vehicle?
I walked to my vehicle and I drove home.

S SR

Q. Did you seek any type of medical treatment after this incident?
A: No Idid not.

e
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Q. At the time of the incident with Cosby were you using any type of birth control

devices? W
A: No I did not. f:"
Q: Did Cosby contact you after this incident? L
A: Yes he did. He contacted me in March by phone. Ey
i

Q: Had you attempted to reach him following this incident? EJI
. J|
A: No %
i

Q: What was the nature of the conversation with Cosby when he called? ﬁ;iﬂ
A: Mr. Cosby was very short and brief. He said, “We’re going to a Chinese restaurantin [}

Chinatown. There will be Honor Students and there parents from Central High.” He said
that there would be guidance counselors and others. He said we are going to meet there
for six thirty. At first I was hesitant. I said, “OK but I would just like to talk to you Mr.
Cosby. About something that has been on my mind.” He said just be there. We’ll see
you there. The Phoenix restaurant’ . He said, “we’ll see you there I got to

g0.17

Q: Did you go to the restaurant?
A: Yesldid

Q: What was your intent in going to the restaurant?
A; To confront him and discuss what had happened and what he gave to me that night
that would have made that situation happen. I just wanted to confront hlm about it
ask some questlons Pt dspza=d L(,"\.{' atte- Jwmner ; he -alk “?3 l’f_qlh“ }”_{5&7 fo
Guests ang 1 Jid not get 12 Speals ton lmﬁbmvf what 1L owate
Did anyone take pictures at this event?
: Yes, one of the parents of the young boy.

: No I don’t know their names.
: Were there any pictures taken of you?

I don’t know if I was in the pictures. But I think there were a couple of group shots
taken.

Q:
A
Q: Do you know their names?
A
Q
A:

Q: Were you sitting near Cosby at any time during the dinner?
A: No. I was sitting at the side of the table and he was at one of the ends of the table.
No I did not sit near him.

Q: How long did dinner last?
A: The dinner lasted about an hour and a half.

Q: Did you have any conversation with Cosby at this dinner?

A: No I did not. /&
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Q: Did you speak with him after the dinner?
A: Briefly. He said, “If you still want to talk to me, if so I’'m going to talk to you. Come
up to the house and I will talk to you.”

Q: Which home did he indicate?

A: 1drove up to the same house I knew on New Second St. And I pulled directly into
the driveway. 1 may have placed a call to him on the way there to let him know that I
was there.

Q: What happened next?

A: Iwalked in the door and sat down again at the table. I right away said I need to just
ask you some questions about what happened. About the encounter that we had. Right
away he blew it off and showed no interest in discussing it. He said, “I don’t
understand.” He was confused. He didn’t catch on that I wanted to confront him about.

Q: Did you ever specifically tell Mr. Cosby what you were there to discuss?

A: No. I said, “I don’t know what happened but I'm uncomfortable with what
happened?” He said, “Wait a minute, wait a minute, wait a minute.” He quickly changed
the subject. He said, “What’s going on?” He walked me to the same couch in the sitting
room and was clearly confused about what was going on. I never mentioned the pills. I
just said, “I don’t know what you did to me.” He sat close to me. Too close to me and I
was disturbed by that considering what had happened in that specific place. At that point
I didn’t think I was going to accomplish what I wanted to do. As soon as he sat down
next to me I changed my sitting position away from him and I got up and started walking
towards the door. I hadn’t taken my jacket off at that point. I didn’t want to be there and
I just wanted to leave. 1 put my hand on the door and he just stood there. He said
goodbye and I walked out the door. He said, “I don’t know what’s going on.”

Did anything inappropriate happen at this encounter?
No but I felt uncomfortable by his sitting that close to me.

He didn’t physically touch you at this time?
No ,

Did you return home?
Yes I did.

Were you able to determine the date of this dinner at the Phoenix Restaurant?

: Yes. My mother contacted Marylyn Gordon, the guidance counselor at Central High
School. She asked her if she could remember the date when the event took place. She
went through her records and determined the date using a thank you letter to Mr. Cosby.
My mom asked her if she had pictures from the event and she stated that one of the

student’s parents has pictures from that evening.

A R SR
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Q: Did you have any more contact with Cosby prior to returning to Canada?
A: No I did not.

Q. When did you first tell someone about this incident?
A. The first person I told was my mother and that was Jan 13, 2005.

Q: What caused you to wait almost one year to tell someone about this incident?

A: My position at Temple with the Women’s basketball team, concern about my job.
Even though I was leaving I had mixed feelings about saying anything at that point. I
want to say that there was an element of fear. Before I was going to say anything to
anyone I had to put my own thoughts and feelings together. I was emotionally shocked.
I was still traumatized about the whole situation. I had some emotional distress that I was
dealing with. I needed to come to terms with this on my own. I had to get clear enough
about what happened so when I was ready to talk to someone I would be able to present
exactly what happened. Because I wasn’t physically injured and that there was no
violence attached to the situation, I reasoned that there was no reason to come forward at
this point because I hadn’t suffered physical trauma.

Q: How did you break this news to your mother?

A: 1had a flashback. The whole situation came to my consciousness. I just called my
mom and said I need to tell you about something that happened to me. I said something
happened a while back. Isaid it involved Mr. Cosby. 1 said one night around this time
last year I was invited ot Mr. Cosby’s house and he gave me pills and he sexually
violated me without me consenting. She said, “What did he do to you?” Isaid, “He
fondled my breasts. He penetrated my vagina with his hand and he placed my hand on
his penis.” And he acted sexually on me.

Q: What was your mother’s reaction?
A: She was shocked. She was devastated. She said don’t worry and that she would call

me from the office.

Q: Did you speak with her after she reached the office?

A; Yes. And she asked me if he penetrated me. If there was violence. If I had been
injured. And then she said we’re going to have to talk about this. And when I get home
we’ll be able to go forward.

Q: What did she advise you to do after you next spoke with her?
A: I spoke with her the next day and she had me go through the details while we were
face to face. And then said we’re going to have to report this to the police.

Q: Did you contact the police that same day?
A: Yes. It was Thursday January 13"

Q: Did you contact a civil lawyer prior to contacting the Durham Police?
A: No I did not.
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Q: When did you next speak to Cosby?
A. Cosby called my Toronto residence about tickets for my show at CasinoRama.
It was last year around June or July. He left four tickets for us. I never met him T*[‘I“
during that visit other than his performance at CasinoRama.

e

;:.:«
Lo

===

Q. Who decided to call Cosby after you reported the incident to the police?

A. My mother. Her purpose was to confront him. She left a message. He returned the
call on Sunday, the 16™. My mom talked to him and admitted to all the things that
occurred in the incident and apologized to both me and my mother separately. He said
“I’m sorry to you Andrea” and *’I’m sorry to you Mom.” We were both on the phone.

T s A i Ll TTIER
R T RePe

AR T

Q. Has anyone told you that you could benefit financially, in anyway by reporting this
incident?
A. No.

Q. Have you consulted with an attorney in regards to this incident?
A. Yes, BeBe Kivitt. She’s from the Philadelphia area.

Q. Do you receive any additional calls from Cosby?

A. Yes, there were four calls on Monday, the 17", There was a call in the evening
between my mother and Mr, Cosby which she had taped. My mother used a micro-
recorder from Radio Shack to record a conversation with Cosby.

Q. Did you receive any other telephone calls from other individuals representing Mr.
Cosby?

A. Yes, a person named Pete from the William Morris agency called on the 19" and left
a message to call him back. Ireturned his call. He indicated that Mr. Cosby wanted me
and my mom to fly to Florida and stay at the Biltmore Hotel. These conversations were
recorded. We did not go to Florida. A Martin Silver from Los Angeles called and left a
message stating that he handled Mr. Cosby’s educational trust funds. He wanted to set up
a trust fund for me. That call was recorded from the answering machine.

Q. Will you continue to cooperate with law enforcement authorities regarding this
incident?

A. Yes.

Q. Will you be willing to take a polygraph examination?
A. Yes.

Q. Did you ever tell Mr. Cosby that you were gay?
A. No.

Q. Is everything that you have told us today the truth?
A. Yes.

20,



CHELTENHAM TOWNSHIP POLICE DEPARTMENT

INVESTIGATION INTERVIEW REPORT ierviewer.
_ Chief J. Norris/ Det Lt
Peffall/Det. Schaffer
Name Sex Age Race D.0.B.
WILLIAM H. COSBY M 67 B 07/12/37
“Address Apt No. Phone No.-
8210 New Second St Elkins Park, Pa 19027 (212) 4214329
Name of EmploymentSchool Socdial Security No.
SAH Enterprises Entertainer
Address of Emptoyment/School Phone No:
Name of Relative or Friend: | Phone Na:
Mrs. Bush (2120 4214329
Address of Relative or Friend:
Place of Interview: Dato and Time: g
1133 Ave of America New York, New York 01/26/05 at 0810 Hrs. &
Brought In By: Data and Time:
Self 01/26/05 at 0805 Hrs.
Wamings Given By: Date aqd Time:
N/A

Q: Where did you first meet Andrea Constand? @
A: I met Andrea Constand at the Liacouras Center in 2001.

She made several visits to my home and we had telephone conversations

Q: Was this a social relationship or romantic relationshf)?'
A: Both

Q: When did it start to become a romantic relationshp?
A: On the second visit to my home

Q: How many times was Andrea at your home when it was just you and Andrea?

A- Three

Q: Were there other occasions when there were dinner parties?
A: Yes

Q: When was the chef present?

A: Sometimes

Q: Who was the chef? WAl od
A: Conrad St. Marthe. He 15 a chef who worké for us.

Q: Was there at least one occassion where you and Aundrea were alone?
A: Yes

Q: Are you aware of allegations being made?
A: Yes

Q: How are you aware of them?
A: The claim was read bymyatto@@ey
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Q: Have you had any conversai?ns with with the Mother and Andrea?
A: Yes

Q: You have had recent conversations with Andrea and her Mother?
A:Yes

Q: What was purpose of those calls?
A:

Spoke with Lawyer

Q: Hm;v many times did you call the home in the last two weeks?
* A: Where I made contact? Three times

£
Q: What wasé»urpose of that call?
A: Retuming the call from Mrs. Constand

Q: Whatdid Mrs. Constand say was the reason for the call?
A: Asking me what I gave her daughter. What kind of medication I gave her daughter

: Whatdid you tell in regard to that on the first phone call?
I'told her that I think I gave her some pills.

A:

Q: Did she ask what kind?

A: Yes

Q: What did you tell Mrs. Constand?
A: Ttold her I could get that to her.

Q: Did you say you would send that on a piece of paper?

A: Yes

Q: Why would you say that?

A: T'was startled. I didn't know where she was going with her questioning and I from her tone
I'm fecling that I'm being attacked.

Q: She did not mention anything about any sexual contact with her daughter?
A: I'm not sure if her mother said it.

Q: In the conversation with Andrea did you talk of4r sexual <:ontact2>
A: Yes

~Q: ‘What did you tell her?
A: They're both on the phone.

What I did was recognizing this antagonism. I told her to put Andrea on the pho use I was
very confused and startled me with the tone. I said to her mother guarantee; that there was
o
n pene.']\;:enetranon.
Q: Did you tell her there was no penile penetration?
A: Yes
2
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What did you tell Andrea and her mother occurred that night?
That if anything, there was petting, and the touching of private parts.

Being her breasts and vagina?
Yes

TR R ER

: Would you have remembered mentioning touchmg her vagina?
A Yes, I don't know if I would have said vagina.

Q: You don't remember what you would have said?
A: Yes. ' L

5 (]
Q: Did you indicate that it was consentpal on Andrea's part? \/
A: [ don't remember saying that. Using the word conse: "

Q: Lets go back to the night in Cheltenham. What brought her there?
A: It was established, Come out the house I'm told that it was after dinner. But she came to the

house. Andrea knows the way. I don’t remember the dinner.

Q: Andrea arrived at your house separately?
A: Yes

Was the chef there?
No

‘What room were you in?
The kitchen

What did you talk about?
We talked about her connection with thought patterns. We talked about her inability to sleep.

: Do you recall if Andrea told you she was planning on leaving Temple?
: NoIdon't

R OB PR ER BR

: Do you remember if Andrea told you about leaving?
A. 1 don't remember.

Q: What was the reason for providing tke the medicine?
A: My interpretation of Andrea and getting to know her and then talking to her. This
conversation that we were having in the kitchen was that Andrea had this tension. Whatever.

We talked about her eyeballs moving whenever she's trying to sleep.
:And she was talking about tension or whatever. She just can't remember. Can't sleep so I came

down with what I use

Q: Which is?
A: Benedryl

Q: Was this prescription or over the counter?
A: Over the counter

DR1@14



Q: What do you take them for?
A: For when I'm in different cities. I will take them if the time is tumed around.

Q: Did you tell Andrea what they were?
A: No

Q: Since that time have you told her?
A:No

Q: Did you plan on having Andrea spend the entire night at your home?
A: No

" Q: How many pills did you give Andrea?
A: One whole and then one 1 broke in half.

Q: You buy those routinely over the counter?
A: Yes

Q: Do you keep those in your home in Cheltenham?
A: No, I take those with me

Q: How long have you used those pills?
A: 5 years

Q: What were you talking about at the time?
A: We were talking about sleep and her stress.

Q: So the reason for giving the benedryl was relaxing her?
A: Yes and I feel comfortable doing that.

We talked some more and then went to the living room and sat down on the sofa
I remember her getting up and going down the hallway. She knew the house at least the bottom

part. She got up and went to the bathroom.

Q: What happened on sofa
A: We began to pet.

Q: Clarify petting
A: Touching and kissing with clothes on.

Q: At any point did Andrea tell you to stop?
A:No

Q: Did Andrea push you away at any time?
A: No

Q: Did you put your hands under her clothing?
A: Yes

Q: And at that time you touched her bare bl:east : ;;

A: Yes
4
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Q: And her private parts, her genetalia?
A: Yes

Q: Did she tell you to stop?
A: No

Q: Was Andrea conscious, awake?
A: Yes

Q: Did she ever tell you she felt paralyzed or affected by the Benedryl?
A: No

Q: She never made any comment that she felt affected by the Benedryl?

A: No

Q: Did she ever tell you her vision blurrred?

A: No

Q: Unable to move any part of her body?
A: No :

Q : At any point in this petting did Andrea ever place her hand on your penis?
A: Idon't remember

Q: "At any time of the petting, did you ever remove your clothing.
No sir :

Q: Did you ever unzip you pants?

A: No sir

Q: Her hands under your clothing, your shirt?
A: No sir

Q: How far did the petting progress, did you have intercourse?
A: No sir

Q: Why did the petting stjop? _
A: I'never intended to have sexual intercourse, like naked bodies, with Andrea. We are fully

clothed we are petting, Ienjoyedit. And then I stopped and I went up to bed. We stopped and
then we talked.

Q: Had you had any petting or romantic relationship prior to that night?
A: Yes

Q: How many times?
A: At least three other times in my house. In the other living room.

Q: Were they similar, fondling kissing touching?
A:Yes

DAl1v16



Q: So you never had sexual intercourse?
A: Never asleep or awake

Q: So petting on at least three other occassions?
A: Yes

Q: 'Where is the other incident?
A: In November at Foxwoods. November 2003 at Foxwood Casino

Q: Under what circumstances was she was at Foxwood Casino?
A: 1invited her to visit

In your suite?
She had her own room. I called her and she came up

&R

H

Did you have dinner with anyone in that suite?
Yes

Who
Yes I invited the entertainment manager

The Entertainment Director for Foxwood?
Yes. CANTONE

2R 2R 2R

Q: .Can you describe the petting incident?
A: 1 had on my pajamas. May I describe my pajamas?

Lawyer Yes

lon
A: My pajamas consist of a long shirt that goes to the knees and then I havq’pajasma»pants that
go-ta the knees.

Andrea-came up and got into the bed with me and we stayed on top of the covers with our
clothes on.

It was after 1130 or so.

Q: Was dinner with the entertainment director after the show?
A: Yes

Q: Did Andrea attend the show?
‘A: 1 don't know

Q: How did she get there?
A: Icalled ber

Q: How long did Andrea stay in your suite that night?
A: Maybe about two hours.

Q: Did it go beyond kissing fondling?
A- We did not kiss. I held her in my arms and we (.Mked“
6
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I do not remember fondling her

Q: So then the sexual contacts would have occurred at the Cheltenham Home?
A: Yes

Knock afthe door. Pause in interview 0845

Q: So after the show you laid in bed with Andrea for how long?
A: Yes. For two, two and a half hours?

Q: Fully clothed?
A Yes

Q Did you touch her breasts or private parts?
- A: No

Q: She did not touch your private parts?
A: No

Q: So the romantic involvent always occured at Cheltenharn Home?
A: Alnight

Q: Did you ever kiss or fondle her any place outside the home?
A: I don't think so.

Q: Kissing, fondling, touching but no sex?
A: I don't want..

Lawyer: There is no question.

Q: Why did you not have sexual intercourse?
A: 1 didn' feel like it. I like the petting the touching.

Meeting with lawyers

Q: Who initiated the petting on every occasion?
A: Idid

Q: And Andrea on every occasion was a willing participant?
A: Yes

Q: Did you ever French kiss on any of those three occassions?
A: Yes

Q: Did Andrea ever say stop?
A: Once. We stopped.

Q: Which visit?
A: The second visit.

DA1218



We bad some petting and touching of private parts. Clothing is on. We got up two steps, which
puts us in the hallway. We stop and I lift the front of her shirt and lift her bra freeing her breast.
This was the first time I put my lips to her breast and she said stop. I put the brassiere down and
stopped and we walked to the exit.

Q: Did she become angry? My impression ves
A : No that I could read anything.} That she just didn't want to go that far.

Q: So you respected that and left.
A: Yes

Q: Did you have an erection during this petting session
" A: Yes

Q: On every time?
A: No

Q: On which occassions did you?
A: The second one

Q: Which time was that?
A: That's the one where she said no

Q: When you were in bed did you have erection?
A: Nosir

Q: Did you e¢jaculate on any of these occassions?
A: NoIneverdid

Q: Do you have any sexual disfuctions that would cause you not to have erection?
A: No sir, not that I know of.

Q: Did you take any medications on this time that would cause you to have erection? Viagra 7
A:No

Q: Is the Benedryl the kind in a pop out pack?
A: Yes '

Q: You carry them with you?

_A: Yes
Q: On that night that you gave the Benedryl to Andrea, she did not ask you what they were?
A: Thatis correct

Q: Did you say anything to her when you had them?
A: It bad to be about her not sleeping, her stress, etc.

Q: Was there any alcohol being consumed on that occasion?
A:No

Q: Absolutely sure there wasn't any wine consumed?
8
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A: I do not recall.

Q: Do you recall where you were prior to coming to.the house?
A: No

Q: Did Andrea appear to be under the influence that night?
A: No sir
Y

. Did she ever appear to be undcr/in.ﬂucnoc on any other time you were together?
. Yes. At least twice when she consumed both during and after dinner, she consumed alcohol.

She never came to your home already under the influence.
No '

The night of the Benedryl, did she did have anything to drink in your home?
Not that I recall.

T4 '
The other nights ske didrdrink alcohol?
I do not drink alcohol.

On those nights, Andrea did have some alcohol at your home?
Yes. Red wine and cognac.

R ER 2R B2R 2R

Q: How much did Andrea have to drink those nights
Lawyer: You have to break it down

Q: Each night about how much?
A: Two glasses of wine and a couple of shots in a snifter of cognac.

Q: Did Andrea ever appear to be drunk from the alcohol she consumed with you?
A: Not what I would call drunk.

Q: She left to go back to her apartment in Philly each night?'

Q: Was she ever in a condition that you were conoexﬁdd about her getting back?
A: Yes

Q: Did you ever express that concern?
A: Yes

Q: What did she reply?
A: She said she was alright.

I told her to call me when she got home

Q: Did she call?
A:No

Q: Did you call her
A: Yes

DAR1020



- Did you ever say would call a cab?
: No

>0

- Going back to the night with the Benedryl, there was no alcohol involved? 2
- Not that T know of.

P> O

- Did she appear to have been drinking prior to getting to your home?
- NO g
- E

>0

. Did Andrea ever initiate the petting? q
: No ‘

>R

- Do you recall what time Andrea went home the night of the benedry} incident?
: No. Moming.

>0

Q: When the petting stopped, did you goup to bed?
A - Yes. No we talked awhile

Q: You go up to bed and leave Andrea on the sofa?
A: Yes

Q: Did you see Andrea the next morning
A:Yes

Q: How did you se¢ her
A: I woke up to get her up to drive home.

lece
Q: So when you came down she was((-}ﬁ\couch
A: No, she was awake Yt

Q: Was there any conversation from night before?
Az Yes

Q: Did Andrea have anything to eat prior to leaving?
A: Yes it was a homemade blueberry muffin. And a cup of tea. I believe it was a cup of tea that

1 made for her

Q: After that night did you see Andrea again?
A: Idon't recall

Q: Do you remember coming to Philadelphia and coming to a Central High School dinner at the

Phoenix Restaurant with Mrs. Gorden?
A: Yes. I don't rmember Andrea being there.
2

Q: You don't recall if Andrea was there?

A- Yes. Andrea was there. ?

Q: This was after the time sbe was at the home with the Benedryl?

A: I don't remember %

10
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[ don't remember her coming back to the house after the Chinese Restaurant.

Q: You don't remember if the Phoenix Restaurant was before the benedyl or after?
A: I don't remember ::,1
7

Q: Let's back up to the calls to Canada. How did Andre or her mother first make contact with "

i

you?

A: There was a message to my NY phone service. i

Q: You check in with them? PM

A: Yes. Mrs. Constand had called. Andrea's mother. i
9

Q: And you returned that call on Sunday? i

A: Yes gip

Q: Do you remember Mr. Cosby where you were when you made that phone call?

A: YesI was in Los Angeles

Q: What was that LA phone number?

A: Area code 310-573-1104 or 0234. As long as the prefix is 573. There is a family line I will

use.

Q: The conversation is with Mrs. Constand? And the interest in in wanting to know what pill
was?
Yes

Did you tell her you would write it on a piece of paper?
Yes

Why?
Because I didn't like where her sound was going. Ididn't know what the two people were up
to in the conversation. I admitted that I would send it to them in the beginning. But then I didn't

like where the conversation was going

R 2O 2

And at some point the convpratlon went to sexuallity?
Yes

And at some point you talked about her education?
Yes

Why did you talke?:ibout Andrea's schooling? Graduate school?
Because of what her mother said on first conversation

ZO 2R 2R

Q: What was the nature of the first coversation?

A: Three times her mother says to me that this is a horrible thing. What y
daughter. It is something that a mother, I don't think she said nightmare. it is

something a mother never hopes will happen to her daughter. She said thi cﬁ'ﬁhc also

said three times Andrea, something pertaining to, not knowing how long thi: take how long (.-f"’

it will take Andrea to heal. And how long it will take her the mother to heal.

COPY s o



First [ apologized. Twice. Then she said
I said what do you want me to. I said what can I do and she said nothing. She said your apology
is cnough. So I Asked that twice. She said nothing there is nothing I can do.

So we hang up. I know Andrea. And so I called her back, thinking listen, I know that Andrea
has talked about graduate school. Why don't we have a conversation, and talk about what she il
wants to be. Whatever grad schoel, we will pick up the tab but she must maintaina 3.0 gpa

Q: When you say "we," who do you mean?
~ A: Well like our family. When we write a check that's what we do

Q: What was the response? &
A: She did not accept, nor did she reject it. '

Q: Do you recall Mrs. Constand s&gﬁng you were in the hot seat?
A: Na

Q: Do you remember Mrs. Constand telling you you were in frying pan?
A: No

Q: Atany time because of who you are, did you feel that there was the poteidtial that either
Andrea or her mothier was going to use this infornmation to either embarrags you or extort you?
Did you have auy of those concemns?
A: Yes

Q: Is it safe to say that because of those concems is why you offered the education?
A
w“"v
Something I what to say
Conference with lawyers

Q: M. Cosby did you during you relationship with Andre;Constand. did you sincerely like the
you lady?
Az Yes

: Did you have her best interest and future in your concerns?
: Yes

L)
- And was that strictly because of romalic interests?
: No

: Did romantic interest develop after your freindship was established?
- I said I'd like to get to know her

: And you were interested in her career?
: Yes. We talked about it often.

>0 PO >0 »O

Q: Would you say that Andrea looked at you as a mentor?

Az Yes / 7y
& DAle23 (’ )




Q: And you encouraged that relationship, as a mentor?
A: Yes .

Q: Do you recall if you ever had Andrea meet anyone else that would have helped her in her
career, in NYC?

A: Yes .
Q: Who was that? L!tJ
A: The person I believe you mean is Bﬁl Weiss

£
Q: Were you pgnt or did you arrange that meeting?
" A: Arranged

Q: Did she discuss the results of that meeting?
A: Yes

Q: What was that?
A: What I remember is she met with Weiss. I'm not sure if he sent her to meet Mr. Ebersol or if

someone saw her. 'm not sure

Q: Did you introduge Andrea to Mr. K&pps?
A: Yes. We had difiner with an Indian Director who is hightly touted. Iinvited her from Philly
to dinner and Chargles Kipps and I were probably writing or something. We wanted this Indian

woman to be a weiter for Ce movie

b teg t;-(_ﬂ’“y i"
: Did you ever request from Andrea a resume or hiead shots, photographs?
: 'mnot sure. Yes

: Do you remermber looking at photos with Andrea
: Yes
£
: Doyou rinember saying the pictures were.not that good or what you did?
No

: Did you ever send Andrea to another photographer?
No - nok sure.

S0 PO 20 PO

Q: Over the course of the relationship what gifts did she give you?
A: T-shirts, Temples womens basketball

Q: Any Bath salts?
A:Yes

Xt
Q: An\hing else?
A-Yes

Q: Photos, cartoons, a t-shirt with a cartoon superimposed
A: OK yes

Q: What would you have done with that?
13
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A: [t's probably somewhere. I don't lqg

Q: What gifts did you give? P
A: Stopwatch, three cashmere sweater/ 5

: Did you puch@aéc them? )
No I think someone else purchased and mailed them to her e

: Perfume? iE;”li
I don't remember

: Are you sure about the sweaters?
I don't know. The perfumes may have been samples E;i’i
i

RER R B

: Did Andrea ever indicate she wanted a serious relationshp?
A:No '

Q: Did she want the relationship to go further that th!: petting?
A: No

Q : Did she ever tell you she wanted it to go further?
A: No
©

Q: Never any discussion about that relationshb?
A: No. Idon't think either one of us ever talked about it going any deeper

Q: At{:" Andrea left and she stopped coming to your home did she ever call you? Did you stay
in touch with her in Canada?
A: Yes :

Did you ever call her from the time she left Temple to go back to Canada?
I don't know.

Do you recall if you talked to her at all in Canada prior (o this last January?
Yes ’

: What for?
Yes. How she was doing up there. And the fact that I was coming to the Toronto area.

How did you make the arrangements to meet her in Toronto?
We talked on the phone

: Was this Casino Rama?
Yes. That's where the show is

: Did you meet her family after the show in Toronto?
No

PR PO PR 2O RO 2O

Q: Whered did you take the photographs with her family !
A: Yes. It had to be Toronto or Hamilton Place

14
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Q: When was Hamilton Place? ,
A: That was before Casino Rama. I saw her mother and her sister ina performing arts venue
when Andrea was still at Temple University. ' e

Q: Atany time did you see her family after her leaving Temple? ()
A: No .

Q: Could Andrea or her family obtain tickets for a show other than going through you? el

A: If she paid for them. Other than that somebody has to call y3i. Andrea and I talked about
tickets. What you do is get the name and get the block of tickets. |

Q: On one of the phone conversations, you wanted them to go to Miami. What fm the i
Lt wor e fliesans ot

" purpose? & 9ppet gocl. I wer |
A: I don't know what's going on. I'm feeling threaténed. The motl ¢ dominant factor in ad L
our conversations. to be : talked when weie in agri:}:;
California, when I realized the tone of her voice, 1 Andrea on the phone. And Andrea o

said, and her mother shot in and said, Andrea is A he callcg back. I'min the car
on the cell phone. Because, I'm f-f:t:‘ling.J }ér mother said to me, first convieation, Andrea does
not want the publicity. Andrea is a good girl. People try to get things on her. Andrea isa good
gitl. So from my converations talking abo d sghool and being a therapist, so I thought these
was something I could do to put them bac '%dc only thing I could see was that maybe they
were upset because I wasn't calling anymore or seeing them anymore. They were upset about
Andrea sending a t-ghirt when I was in Toronto and I had not responded. The mother blamed me
for Andrea being dipressed. She, the mother, blamed me for her being depressed.

She then said that Andrea was depressed and then got pneumonia.

I take all of this in and then say let's have a meeting over the weekend. I'm going to appear in
Florida. I will arrange for them to go to a hotel and then we can hopfully iron our whatever these

problems happen to be.

Q: After these obvious concerns, who did you contact?

A: A Marty Singer, he's a laW@ mefy a{;zd Singer
L l-l

The reason why I called Mr. Singer was because I began to get the feeling because I cauld hear
from the uncertainty. I don't trust the mother. I don't trust a woman who says that she does.not
know how long it will take her to heal

I called the attorney because I wanted them to send a a letter to them to see about some kind of
grad school.

Q: When did you call Mr. Singer?
A: After the phone conversation where I invited them to Florida.

Q: Can we have that cell phone nuniber?
A: The only way you can get it is to call 310 859 4130. Ask for ROS. Tell her Masssod. I

used his cell phone. He is the driver.

Q: Going back to when you met Andrea for the the first time, did you Inquire to any o:
she was in a relationship?
A: Nosir

15
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Q: So contact developed through seeing her and through phone calls?
Yes sir

. You never made any effort to find anything out about Andrea execept from Andrea?
- No. 1did eventually call and ask people about Andrea

: When is eventually?
. It wasn't to find out whether she had a boyfriend.

: No I didn't do a background.

: Did you at any point in your relationship with Andrea, promise her anything?
: Yes.

: What was that?
Well for instance, I promise that I will send you to the Morris office to see Lou Weiss. And

A:
Q
A
Q
A
Q: Did you check with anyone to see if she was in a relationship, did you check her out?
A
Q
A
Q
A:
that happened. That's about it.

: Did you ever promise to use you influence to advance her at Temple?
: No

Q
A
Q: Did you ever promise her a posistion in sportscasting?
A: No

Q

. How many benedry! tablets do you take?
A: Two

Q: Right away you go to sleep? ,
A: Yes. 1am drowsy. I would not take this and go out and perform

e
Q: You gave Andra one and a half?
A: Yes

Q You take two full tablets?
A: Yes sir.

Q: After you talked to mom, the last time, after that convesation have they contacted you since

this story broke?
A: No

. [f they were to contact you, you would refer them to your attorney?
: Yes

: No

- 11ave you ever had people extort or blackmail you?

Q
A
Q: Did either Andrea or her mo ther tell you that they were going to the police?
A
Q
A: Yes

>

What were the circumstlances?
EOPY o



A:
Lawyer: Autumn Jackson

Q: They never told you they were going to police?
A: No

Q: Any mention or threat to go to police?
A: No :

Q: Or might go?
A: No they did not

Q: Have you ever know Andrea at any time to be untruthful?
A:No

Q: When you talk about Andrea what kind of person do you talk about?

A: Our phone conversation with the mother, I said that Andrea had I think I said that she had
problems connecting things. Her mother got into ritilin and that when Andrea was in school she
had attention deficit. The longer we got to know each other the more I found that she had
problems making connections on mental things. Which led me to-ask her at the breakfast table.
Andrea have you ever taken LSD. She said no. Have you ever smoked cocaine or crack. She
said no. That's when I felt that she had some kind of learning disorder. Go back to the
conversation with the mother. And she was saying she graduated and was very bright. But I
know Andrea was not able to connect things. She was talking to me about a bus. A bus that
travels and there is a big screen. And there were two guys were, were drawing up the plans and I
said get a lawyer and get signatures because these guys will take the idea and you will be outin
the cold. That is one of the small reasons why I said what is all this screaming about. The
Andrea I know is someone I believe is either ADD or there is a learning problepw. It just became
work. And that's why I was happy when she found the masseusse therepy thing in Canada. And
her mother said I did not want Andrea to come home. I'wanted her to stay at Temple.

Q: Did Andrea ever tell you that she took any medications herbal or otherwise?
A: Spririlina. '

Q: What prompted that conversation with the LSD? -
A- I would say conversations. Put me in the mentor role. For example a fellow gave her a card
and tells her about how she can get work or get a video made. Andrea it was just her way of not
thinking clearly or even going to the fellow. Andrea if you want to be a sportscaster you have to
- have a video. I just got a headache telling her what to do or how not to do something.

I sent her to the track coach so that if she learned how to run, she could come back and teach the
basketball team. Her coach would love her for that. She did this about four times. I would ask

what lane, how fast, she would say, "what "

Q: Would you call her naive?
A: That's not the right word

Q: Areall of these statements true and correct to the best of your knowledge?
A b) £s

17 pA1B28
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Q: Are all of these statements true and correct to the best of your knowledge?
Al s

Q: TIs ther anything else you wish to add to this statement at this time? po
A 2l

(31
Signed: . “p

William H. Cosby

" Witnessed:

G

Date: / H /o5

Time: 7()\ SO0 /3/)’\
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_1 MONTGOMERY COUNTY DETECTIVES
INVESTIGATION INTERVIEW RECORD s
PEFTALL / SCHAFFER
NAME AGE RACE ook e
Ardrea (ONSTAND 31 W s
ADDRESS APARTMENT NO. PHONE P
NAME OF EMPLOYMENT/ BCHOOL 80C. $6C. HO. ;E;
Stixly and working :
ADDRESS OF EMPLOYMENT/ SCHOOL PHONS
Village Spa  Nocth Yark
NAME OF RELATIVE OR FIVEHD PHONE ;I.I
Giara QOISIND  (mother) _same i
1 ADDHESS OF RELATIVE OR FINEND I
sane.
PLACE OF WTERVIEW DATE AND TWAE
Durhem i Po - e, 2/9/X05 L1 50
BAOUGHT W BY OATE AND TIME
Self
WARNING GIVEN 8Y DATL AND TIME
VA

PEbe
Present for intprview is Attormey B-B. KIVITZ.

_—.

Q. Andrea, we are goirg to review a few things since yorr last interview, is that CK?

A. Yes.

0, Did you beve any other sexual encounter with Me. Coshy that yan did not tell vs aboat?

A, Yes, T had gone to the hause, the chef was there. I hal a caple of glasses of wine axd T was talking with

Mr. Costy. Me. Cosby unbottoned my pants and touched me. Not inside my pants, T leaned farward to stop him.

I dx't even know what I said. He got up and went into the kitchen, T left sbout ten minutes later. Nothing

was said by either ane of us about this advare.

Q. Before Mr. Cosby unbottoned your pents, hed you kissed or in any wey talked about sex?

A. No, his actions came aut of the blue,

.__L L] Dj‘l ’t__(' Eﬂﬁ §3!g kibh" ‘3 ﬂl lﬂ"g 1‘! BIS':‘ !dan: ‘lm{xlﬂ [ h}l:[ li}l IPEY Y1 ' ———— =
Al [b.

ENA

.

R

D-2

SIGNATURE OF PERSON INTERVIEWED DATE DETELTIVE
2905 R}
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. MONTGOMERY COUNTY DETECTIVES CONTINUATION
e INVESTIGATION INTERVIEW RECORD ‘ FORM
T CASE V0. el
Ardrea QONSTAND 2
gl
Q. Did Mr. Gosty ever kiss or attampt to kiss your breast and you told him o' or to stop? .
i
An N)Q ,.:{
Q- Did Mr. Cosby ever give you a casmere sweater?
: |
A. Yes, three. (e was gray, charcol anxd ved, They were for my birthday. E{
4
Q. Did you ever have a friend show you how to put an meke 1p for a meeting you vere having with Mre. Cosby?
A. No, T had Stine show me how to put make up on, but I am not sure vhat it was for. It could have been for
my head shots.
el Q. Have you ever wom make wp at M:, (osby's request?
A, No, . B
Q. Have you ever chamged your hair style at Me. Cosby's request?
A. M. Cosby would say why does your hair look wet and it felt hard. T told him T used jel, he asked me if
T had ever blom my hair cut. I said yes when T was-yorger. That is when Me, Cosby offferred to buy me
a blow dryer. Me. Gosby told me to go to a salon ad get a good ae ad he would take care of it for me.
Q. How mxch did you pay for the blow dryex?
A, $200 or $225 with tax.
_ Q. bhere did yan by it? o o
A. A delivery perscn mmwm_Lomwm__
A_Ioaﬂ.dgotoK—mrta‘dl'esaidtogetagm:lan.tyme. e a—

SIBNATURE OF PERSON INTERVIEWED

s
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, MONTGOMERY COUNTY DETECTIVES CONTINUATION
-l INVESTIGATION INTERVIEW RECORD FORM

“NAME CASE NG, PAGE .

Ardrea QNSTAND _ 5 &

) T
Q- Did you call Mc. Gosty for the CasinoRama tickets for your Fanily? |

A, Idm'treca]lifletoldnetote]lne}emscmﬁxgmm'edaortcauadrﬁmatnyfamly'sr@mt?

i
iy
Mﬂtmmmm%mmmmmm Gl

gl
A, Yes, T told him T cauld not go. ]

o

Q. Did he say why he vented you to cone early?
A, Mo he did not.

Q. Was this the first telephone caversation you hed with Me. Coshy after you loft Tamle?

B el eve 5o
- A,-to, only the anes careming QasinoRama.

Q. Did you call M, Costy in Decarber of 20047

A, Yes, T called and haxg up. L never talked to him, I never talked to anyene at the service, T wented

" :
him to answer: so that I could confront kdin about v&ntmdlmﬁf,)?*lwi Plllﬁ he had S/Van medo
@‘7!/{' me In Tuat Stade.

Q. You did 1ot talk to syoee or Teave yoons vae o gander? —
A. Mo T did not, IaLsocallex:ll’rimafmdwsbeforeIhmttoﬁEerg. The same thire Thog uwp., |

Q. Did you tell your mother or amyone else that you mede those calls to Me. Gosby?
A. Mo T did mot,

Q. Did you tell your mother vhen you first called ber that you bad "Rost Treamtic Stress Dieonded™? |
A, o I did rot. el TN

SIGNATURE OF PERSON INTEAVIEWED DATE
2/9/2005 '
NS ~—
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| MONTGOMERY COUNTY DETECTIVES CONTINUATION
- INVESTIGATION INTERVIEW RECORD FORM
@Ms TCASENO, PAGE NG,
Andrea QINSTAND 4 Iu::!!
A, cont,  After we talked about the entire Cosly issue, ny mother m_@gmﬂmmumﬁr’_

Tramatic Stress'\.. !

Q- Ardrea, have you ever taken over the canter medication like Nagil, Pevedril or Sudafed? _'f-

A, No, never, The cnly thing I do take is Advil for crams. '

Q. Do you recall if the pills Me. Cosby gave you could have been "broken’ pills or a half of a pill?

A, Mo, they were raud or oval, blue axd amll, With same type of marking an them.

0. Did you talk to ha Fhiladelhia lagers. the day. you called the police in Canada?
- A. Yes, I left messapes.

Q. Did you ever talk sbout any type of ey, trust fud, edration expense etc. that Me. Qosby should be

made to pay or give you for what happen BEFCRE you gave your repart to the Canadian police?

A' NO.

Q. Have you ever taken macation for ANY?

A. Mo, but as a child T was hyper active axl T was given Ritlin for a very dort time.

Q. Did you ever tell Mr, (bosty that you were gay or that you were not interested in ay type of physical

or raentic relationship?

A, No. Inevertold}ﬁmlwasgaya'r]Irevergavelﬁmmyreasmﬂ:be]ieve&athashta:&stedinhim.

In the two instances vhen he touched me prdor to the incident, even though T did not say it, T stopped

-~ him and left the touse. I left very soon there after. (\ )
. P | =

 SIGNATURE OF PERSON INTERVIEWED DATE Ec;:mq._n
. 2o (|78
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. MONTGOMERY COUNTY DETECTIVES CONTINUATION
-, INVESTIGATION INTERVIEW RECORD FORM
Q. Andrea, whose idea was it to call the lawyer in Hhiladelphia befare the police? 1;
A, Mire, I was mot sure what to do, vio to tum to, T lnav I vas doirg the right thing by goirg :.u
to the police, ;

Q. Wose idea wes it to tape Mc. Costy vhen he called? p!

A, Tt wasmine, I wished T hxd taped the first conversation; My mom ad T hed talked about it,

Q. What was your relationship with Warren Charbers?

A. Friend, business. He wanted to make me the Director of Prodrt Development.

Q. Axdrea, do you have &y other infommation that you want to give us at this time? / !-LQQ{M\-@
A. Mo T did go see M. Weiss in New York. Me. CGosty was mot there. He gave me the nuber ad I arranged

it nmy o,  That is the only meeting, that T can recall, that Me. Qosby had helped me with.

I hesm reard this statemnt typed din . presave ad reviewad -1t with-my-attomay.

DARv272
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| MONTGOMERY COUNTY DETECTIVES CONTINUATION
INVESTIGATION INTERVIEW RECORD . FORM
NAME GASE NO. PAGENO:
Anxdrea QINSTAND i

Adderdim to statement - Wed, 2045  3:10R

qestion an your typed statament and want to record it now, Did you confront Me. Cosby when you

went to his hare after the dimer at the Thearix din Hlladelphia?

A: Yes, T told him T vented to talk to hin sbout Wt e did tome, He reply to me was T thoght you!

had a agasi’. I was totally stumed by that reply and said T don't understand, I don't vent to

il

talk abaut this, rm’wtwwsuqﬂyp&\gottpﬁﬂle&. I was rot at the house more then

RIS

SIGNATURE OF PERSON INTERVIEWED DATE DETECTVE
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Case No.:
05-00978
CHELTENHAM TOWNSHIP POLICE DEPARTMENT S
Pal Fi interviewsn ol
. __NVESTIGATION lNTERVlEW REPORT ™ Det. Rehard Schafer ﬁw
MNema | Sex Aoe Race D.OB.
Andrea CONSTAND F 0411173
Address T . ) Apt. No. o "| Phone No.:
481 Rougemount Dr. Pickering, ON L1W2B8 (905) 509-3303
Name of Employmen/School . Social Security No.
Unemployed (Briefly worked this summer) - o
Address of Employment/School Phone No.:
Name of Relative of Ffiend: o | PhoneNo:
Jlanna CONSTAD (Mother) (905) 509-3303 _
Address of Retafive of Friend; I o - — 0 |
|

Place of Interview, T T N — o Dats and Tima: o
PAB by Phone . — 01/19/05 at 1515 Hrs.
Brought in By: Date-and Thme:
NIA . =m .
Wamings Given By: Dats and Time:
NIA

Initial Conversation with Victim
Background Information

The victim currently lives with her mother in Canada in Pickering, Ontario.
The victim was the Director of Operations for Temple.

She was employed with Temple from 2001-2004, for three basketball seasons
While in this position the team won two Atlantic 10 Championships.

Prior to working for Temple, the victim worked for Nike in marketing.

The victim played professional basketball in Italy and Sicily for two years.
The victim is currently enrolled in a school studying massage therapy.

Incident being Investigated:

Andrea related that she recently informed her mother of the alleged incident.
She attempted to contact attorneys in Philadelphia for guidance.

The victim stated that the date of the alleged incident may have been March 16, 2004,
The victim was able to confirm this date after she called a person identified as a Guidance

Counsellor for Central H.S., who was at the dinner party on the night the incident allegedly
occurred. This person was not informed why the victim was seeking this information.

The complainant stated that she had been to Cosby's home 3-4 times and that the visits were
always business related. She stated that she was there for dinner.

)

Complainant's mother placed a call to Cosby the Sunday after the incident report.

Cosby later called her residence and she got on telephone. Conference call with Cosby, mother,
and victim.

Mother said Mr Cosby, I need to speak to you about something that is disturnbing Andrea.

DRV116



Cosby allegedly stated, "I'M IN THE HOT SEAT HERE."

Cosby later stated, "I DID NOT MEAN TO HARM YOU."

The victim asked him the name of the drug he gave her. Cosby responded by saying that he
could not say the iame over the phone.

He did offer, "Don't worry it won't harm you. It wouldn't have done any harm."

He knows what he did wrong. He apologized.
The Caller ID read private long distance.

+ Cosby offered to fly the complainant and her mother to a city to discuss the matter.

Cosby spoke of furthering victim's education and offered to help her get her graduate degree.

"I would like you to fly into a city so we can discuss certain things."
The complainant later received a series of calls from Cosby representatives.

William Morris in NYC contacted the residence. He was a publicist for Cosby. Victim
answered.

We want you to go to Miami. Departing on Sunday.

Publicist has called you twice.
Sunday I did not have a recorder.

Attorneys in Philadelphia were contacted:

BB Kibbett.
Joe Cincetta.

The victim did not reach Cincetta, as he was in court. She related the incident to Kibbett, who

offered her services.

"T would be willing to take a polygraph.”

Local cop here.

When I was at Temple University I would never have come forward with this,
I have a degree.

I was given three of the same colored blue tablets.

1don't know. Iam a person who lives in the moment.

I don't have money and I would be putting it on my VISA,

I can give you details. Of him, what he was wearing, What his house looks like. Where he laid

me down.
2
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Hd you ever been to that house before? 5

A: Yes. I had been to that estate four time. 2
1§

On those three occassions. 1 : Chef 2: Four people over for dinner 3: COuple of professors anqg.

a president of a University. Money for some type of building.
The last time [ was at his house we were alone, L

Emotionally fragile.

MOTHER
We had met him when he was in Toronto.

My immediate reaction was to confront him. I didn't think he would call me back. I did not
have a tape recorder at the time. :

Statement of: Andrea Constad Date:_01/19/05 Time:__ 1620 Hrs.
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